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Lapzartakor érkezett; 

KISZ küldöttgyűlés a riogi karon 

Eredményes munka értékelését hallgatták április 26-an 
délután a jogi kar KISZ szervezetének küldöttgyűlésén részt-
vevők, akiket B á l i n t Tibor levezető elnök köszöntött. 
Az elnökségben foglalt helyet Dr. Tóth Lajos a kari pártszer-
vezet titkára, Dr. Papp Ignác a kar dékán helyettese, és Ber-
talan Ákoa az Egyetemi KISZ bizottság tagja. Az Írásbeli be-
számolóhoz a kari KISZ szervezet nevében Hajdú Antal titkár 
fűzött kiegészítést. 
Néhány gondolatot kiemelünk a beszámolóból. A karon tanulók 
közül 532 hallgató tagja a KISZ szervezetnek, akik munkáját 
3o alapszervezet fogja össze. Eredményesnek Ítélte a beszámo-
ló a kari KISZ és a párt szervezet közötti kapcsolatot, de 
feltétlen javításra van szükség a pártcsoportok szintjén. A 
küszöbön álló hallgatói pártcsoport átszervezése nagyobb le-
hetőséget nyújt az alpszervezeti munka áttekintésére, a se-
gítségadásra. Jónak itéli a beszámoló az Egyetemi KISZ Bi-
zottsággal a kapcsolatot, míg további feladat a kollégiumok-
kal való kapcsolatteremtés - hiszen a korábbi terv a bázis 
kollégiumok - nem valósultak meg. 
Sajátos jelenségnek tünteti fel a beszámoló a szervezeti élet-
nek a taggyűlések meg nem tartását, azt pedig hiu ábrándnak 
kell tekinteni, hogy esetleg jegyzőkönyvet is vezettek volna 
a taggyűlésekről. 
Eszmei politikai munka legfontosabb megállapítása, hogy fórum 
jellegű előadások megtartását nem szervezték mert ezt a te-
vékenységet önkéntesen és eredményesen Átvállalta a JATE Klub 
és a József Attila Kollégium, ezeknek a rendezvényeknek a 
szervezése felesleges párhuzamosságot okozna. Az alapszerve-
zeti politikai vitakörök tematikája nehezen valósult meg, és 
jmelett a kari megmozdulások is az Őszi időszakban igen nagy 
számúak voltak, -igy az alapszervezetek fele tudta csak meg-
valósítani vitaköri elképzeléseit. 
Sgyetemi hallgatók körében megszűnt a parttag felvételekre vo-
natkozó korábbi korlátozás minek eredményeként sokat javulhat 
1 párttagok sorába való ajánlás és előkészítő munka. 
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Kisérlet képpen az Ősszel nem indítottak összevont titkárkép-
ző tanfolyamot, aminek oka az volt, hogy ugyancsak kísérlet-
ként az első évesek munkáját megbizott - felsőbb éves - hallga-
tók irányították. A kisérletet ugy Ítélik meg jól sikerült, ez 
a forma a kari sajátosságoknak megfelelőbb. A szakmai tanulmá-
nyi munka megitélése nagyon nehéz. Igen dicséretes, hogy je-
lenleg is mintegy 15o hallgató vesz részt tudományos diákköri 
munkában, és éppen az ezévi TDK dolgozatok bizonyították ezek-
nek a köröknek igen eredményes tevékenységét. 
A kar tanulmányi eredménye 3»52 és 3,79 volt. Nem szerencsés 
azonban az, hogy igen sokan vizsgáznak vizsgaidőszakon tul, 
-bár mint a beszámoló is negállapit otta a labdarugó VB-nek is 
szerepe lehet a nyári vizsga időszakon tul vizsgázók magas szá-
mának. 
Ugyancsak marasztalóan szólt a beszámoló, az előadások látoga-
tottságáról is, hozzáfűzve, hogy ez nem tragikus de mindenkép-
pen ildomos lenne az előadások nagyobb látogatása. 
Az érdekvédelmi munka iránt jelentősen növekedett az érdeklődés 
a KISZ KB 1977. októberi határozata óta. Kari szinten nincs baj 
a KISZ és az állami vezetés kapcsolatával, de vannak tanszé-
kek - állapitja meg a beszámoló - ahol soha nem tárgyalnak meg 
hallgatókat érintő kérdéseket, mert a tanszéki megbeszélésekre 
nem hivják meg a tanszéki összekötőket. 
A beszámoló elismerőleg szól az alapszervezetek kulturális mun-
kájáról, megállapítva, hogy mindezek ellenére a kari kulturális 
élet propagandája nem kielégito. 
öt sportágban rendeztek kari bajnokságot a jogászok, ezek a baj> 
nokságok "csak" loo-15o hallgatót mozgattak meg. A "Nem ütik a 
jogászt agyon" játékos sportvetélkedő az idén is nagy sikerrel 
zajlott le, de formájában ujjat kell hoznia mert esetleg érdek-
telenné válhatik. 
A JATE SC-ben kb. 15o hallgató sportol aktivan, ez az elmúlt 
évihez viszonyitva előrelépés, de nem ad elégedettségre okot. 
"Az egész közművelődési terület eléggé tisztázatlan" állapítja 
meg a beszámoló. A külső kapcsolatban a tartalmi munkára kell 
törekedni, és a kialakuló kapcsolatokban az alsóbb éveseket is 
be kell vonni, hogy a folyamatosság biztositott legyen. 
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A társadalmi munka szervezése bár az idén a kar állami veze-
tésének a feladata volt a szervező munkából kivette részét a 
KISZ szervezet is. A jövőben körültekintőbben kell a szerző-
dést megkötni, ez nem csak a KISZ hanem az egyetemi vezetés 
véleménye is. 
A szóbeli kiegészités után a beszámoló felett vita kezdődött, 
melyben felszólalt Dr. Tóth Lajos is aki a pártszervezet ve-
zetőségének értékelését tolmácsolta. 
A pártszervezet ugy itéli meg, hogy a kari KISZ szervezet tar 
talmas sokrétű és mozgalmas évet tudhat maga mögött. Sikerült 
megtalálni a hiányosságok ellenszerét, de azt sem kell elhall 
gatni, hogy a szervezeti élet területén - sajnos - a taggyülé 
sek elmaradásával nemkivánatos jelenség ütötte fel a fejét. 
A KISZ ismerje el teljes jogú KISZ munkának a TDK-ban való 
részvételt, mondta többek között Dr. Tóth Lajos. 
Ezután nyolc hallgató mondott véleményt a beszámolóról, és a 
kar állami vezetése nevében felszólalt Dr. Papp Ignác is. 
A felvetett kérdésekre Hajdú Antal adott választ majd a kül-
döttgyűlés megválasztotta az uj KISZ vezetőséget és a kül-
dötteket az egyetemi küldöttgyűlésre. A kari KISZ szervezet 
titkára C z u k o r József II. éves hallgató lett. A jogi 
kart az egyetemi küldöttgyűlésen 35 hallgató képviseli. 
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